



Warren Consolidated Schools

Creating Dynamic Futures through Student Achievement, High Expectations, and Strong Relationships

1.888.4WCS.KIDS
www.wcskids.net

ADMINISTRATION BUILDING

31300 Anita
Warren, MI 48093
586.825.2400

Board of Education

Susan G. Trombley, President
I. Susan Kattula, Vice President
Megan E. Papasian-Broadwell, Secretary
Carl Weckerle, Treasurer
Leah A. Berdy, Trustee
Susan M. Jozwik, Trustee
Brian White, Trustee

Robert D. Livernois, Ph.D.
Superintendent

December 13, 2021

Dear WCS Community,

Despite our best efforts, some students are still not getting the message about posting inappropriate things on social media.

At Grissom Middle School, two students are facing expulsion for posting and then sharing a threat directed at a teacher who had given one of the students a poor grade on an assignment. The students then made the very poor decision to share this on social media.

At Carter Middle School, we are investigating a student who posted a "hit list" by using another student's account. This student is now facing expulsion from school as well.

We have engaged the Warren and Sterling Heights Police Departments in both situations and neither are credible threats to the schools.

Most important, I encourage you to sit down with your child, check their cell phones for pictures, videos, and apps to help them understand the seriousness of posting things on social media that will most certainly get them into trouble. Also, please remind them to not share their log in name or passwords with their friends.

The parents of the students involved today were devastated to learn that their children are now facing expulsion from school and a referral for criminal prosecution.

Sincerely,

Robert D. Livernois, Ph.D.
Superintendent



Warren Consolidated Schools

Creating Dynamic Futures through Student Achievement, High Expectations, and Strong Relationships

1.888.4WCS.KIDS
www.wcskids.net

ADMINISTRATION BUILDING

31300 Anita
Warren, MI 48093
586.825.2400

Board of Education

Susan G. Trombley, President
I. Susan Kattula, Vice President
Megan E. Paspasian-Broadwell, Secretary
Carl Weckerle, Treasurer
Leah A. Berdy, Trustee
Susan M. Jozwik, Trustee
Brian White, Trustee

Robert D. Livernois, Ph.D.
Superintendent

2021 الأول كانون/ديسمبر 13

، المجتمع WCS عزيزي

التواصل وسائل على لائحة غير أشياء نشر حول رسالة على يحصلون لا الطلاب بعض يزال لا ،الناهية جهودنا من الرغم على الاجتماعي.

في سينة درجة الطلاب أحد منح قد كان مدرس إلى موجه تهديد نشر بسبب الطرد طالبان يواجه ،المتوسطة غريسون مدرسة وفي الاجتماعي التواصل وسائل على هذا بمشاركة للغاية سيئا قرارا الطلاب اتخذ ثم مهمة

من الطرد الآن الطالب هذا ويواجه .آخر طالب حساب باستخدام "ضرب قائمة" نشر طالب مع نحقق نحن ،المتوسطة كارتر مدرسة في أيضا المدرسة

للمدارس مصداقية ذات تهديدات توجد ولا الحاليتين كلتا في هايتس وستيرلينج وارن شرطة إدارتي أشركنا لقد

والتطبيقات الفيديو ومقاطع الصور عن بحثا المحمولة هو اتفهم من والتحقق ، طفلك مع الجلوس على أشجعك ، ذلك من الأهم بعدم تذكيرهم يرجى ،أيضا .مشكلة في بالتأكيد ستقعهم التي الاجتماعي التواصل وسائل على الأشياء نشر خطورة فهم على ومساعدتهم أصدقائهم مع المرور كلمات أو الاسم في بهم الخاص الدخول تسجيل مشاركة

الجنائية المحاكمة إلى والإحالة المدرسة من الطرد الآن يواجهون أطفالهم أن علموا عندما اليوم المعنيين الطلاب آباء دمر وقد

الدكتوراه مدير ،ليفرونوا .د روبرت